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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Több tiszteletet a dél-somogyi embereknek!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

„Azért  a  víz  az  úr”  című,  K/15361.  számú  írásbeli  választ  igénylő  kérdésemre,  amelyben  a
Jánosmajor öntözésfejlesztésével kapcsolatos részleteket firtattam, érdemi választ nem kaptam. Az
egy  dolog,  hogy  kormánypárti  oldalról  hajlamosak  semmibe  venni  az  ellenzéki  országgyűlési
képviselőket, azt azonban illő lenne nem elfelejteniük, hogy számos, Önökhöz intézett kérdést azok
a  magyar  állampolgárok  inspiráltak,  akiknek  az  adóforintjaiból  –  velem  együtt  –  Önök  is  a
fizetésüket kapják. Ha Orbán Viktor több tiszteletet kért a magyaroknak Junckertől, akkor kérem,
szívleljék meg a miniszterelnök szavait, és tanúsítsanak egy kicsivel több tiszteletet Önök is a dél-
somogyi  polgárok  irányába!  Az  öntözött  területek  kiterjesztése  természetesen  nemzetgazdasági
érdek,  ez  azonban  nem  állhat  ellentétben  a  lakosság  korrekt,  minden  kérdést  kielégítően
megválaszoló  tájékoztatásával,  hiszen  senki,  tehát  Önök  sem  tekinthetik  alattvalónak  vagy
gyermeknek a dél-somogyi polgárokat!

Szeretném  hangsúlyozni,  hogy  dél-somogyi  polgárok  megkeresésére  fordulok  ismét  a
Minisztériumhoz, s szeretném újfent tolmácsolni azon aggodalmukat, amelyet a Rinya patak és a
nagyatádi Csónakázó-tó sorsa iránt éreznek.

Tisztelt Miniszter Úr! Mivel nem kaptam választ korábbi kérdésemre, ezért kénytelen vagyok ismét
megkérdezni:

A most  épülő,  12  hektáros,  600.000  köbméteres  víztározó  részben  vagy egészben  a  Rinyából
kerülne feltöltésre? Igen vagy nem?

Kérem, informáljanak továbbá arról is, hogy mi célt szolgál a tározó és a Rinya között több mint
500 méter hosszan lefektetett,  cca. fél méter átmérőjű csővezeték! Vízátemelő szivattyút fognak



létesíteni? Igen vagy nem?

Ezen felül érdeklődöm, ha már a Claessens Group ehhez a beruházáshoz is igen komoly állami
támogatást kap a magyar adófizetők forintjaiból, akkor megfordult-e a fejükben, hogy mindezek
fejében kötelezzék a vállalkozást arra,  hogy az így kialakítandó tavat,  illetve annak parti  sávját
jóléti-szabadidős célokra is hasznosítani lehessen? Igen vagy nem?

Várom a korábbinál érdemibb válaszukat!

Amennyiben ez ismét elmaradna, akkor kénytelen leszek arra a következtetésre jutni, hogy a tározót
az  eddig  hangoztatott  állításokkal  ellentétben,  a  Rinyából  kívánják  feltölteni,  s  az  újonnan
létesítendő  tó  –  noha  a  magyar  emberek  pénzéből  épül  –  magyar  emberek  számára  nem lesz
látogatható.
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